
Jegyzőkönyv 

Készült: Gáborján Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. december 17-én 14 
órakor megtartott - közmeghallgatással egybekötött - soron következő nyílt ülésén. 

Ülés helye: Önkormányzati Hivatal tanácskozóterme 
4122 Gáborján, Fő u. 106. szám 

Jelen vannak: Mező Gyula polgármester, Baranyai Endre alpolgánnester, Szilágyi Hajnalka, 
Micskei Tamás, Balogh Csilla képviselők. 

A napirendi pontok megtárgyalásán részt vesz: Jenei Attila jegyző, Bodnárné Molnár 
Anikó jegyzőkönyvvezető, valamint Gáborján község lakossága a jelenléti ív szerint 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés karácsonyi csomagosztásról 
Előadó: Mező Gyula polgármester 

2. Beszámoló Gáborján Község Önkormányzatának 2024. évben végzett munkájáról 
Előadó: Mező Gyula polgármester 

3. Különfélék 
Előadó: Mező Gyula polgármester 

Mező Gyula: 
Tisztelettel köszöntök mindenkit. Megállapítom, hogy a megválasztott 5 fő képviselő-testületi 
tagból 5 fő jelen van, így a Képviselő-testület 5 fővel határozatképes. Valamint jelen van a 
lakosság részéről 22 fő a jelenléti ív szerint. A különfélék napirendi pont keretében javaslom 
megtárgyalásra a következő előterjesztéseket: 
A/ Előterjesztés a Kiskörös-Menti Önkormányzatok Internetfejlesztő Társulása 
megszüntetésére 
BI Micskei Tamás önkormányzati képviselő beadványa 
Cl Tájékoztatás háziorvosi körzetek kialakításáról 
Dl Előterjesztés a polgármester illetményének és költségtérítésének megállapításáról 

Mező Gyula: 
A mai Képviselő-testületi ülésünk közmeghallgatással van egybekötve, ezért a lakosság jelen 
lévő képviselőitől egy kis türelmet kérnék, amíg a napirendi pontokat megtárgyaljuk, ezt 
követően térnénk rá a közmeghallgatás részére. Kérem a Képviselő-testületet, hogy a javasolt 
napirendi pontokat a kiegészítésekkel együtt fogadja el. 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 5 fő képviselő közül 5-en 
szavaztak, a Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi napirendet fogadta el: 
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Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés karácsonyi csomagosztásról 
Előadó: Mező Gyula polgármester 

2. Beszámoló Gáborján Község Önkormányzatának 2024. évben végzett munkájáról 
Előadó: Mező Gyula polgármester 

3. Különfélék 
A/ Előterjesztés a Kiskörös-Menti Önkormányzatok Intemetfejlesztő Társulása 
megszüntetésére 
BI Micskei Tamás önkonnányzati képviselő beadványa 
Cl Tájékoztatás háziorvosi körzetek kialakításáról 
Dl Előterjesztés a polgám1ester illetményének és költségtérítésének 
megállapításáról 
Előadó: Mező Gyula polgármester 

1. napirendi pont Előterjesztés karácsonyi csomagosztásról 

Mező Gyula: 
Az előző Képviselő-testületi ülésen már beszéltünk a lakosság részére kiosztásra kerülő 
karácsonyi csomagról. Akkor nem hoztunk erről döntést, mert az anyagi helyzetünk miatt 
bizonytalan volt, hogy lesz-e rá pénz. Azóta voltak bevételeink, ezért sikerült a csomagok 
tartalmának megvásárlásához az anyagi fedezetet biztosítanunk. Sajnos az idén a készpénz 
támogatás, amit az elmúlt években juttattunk a csomag mellé, anyagi okok miatt elmarad. 
Kérem, támogassák a javaslatot, hogy minden gáborjáni háztartás karácsonyi csomag juttatást 
kapjon. 

Micskei Tamás: 
A karácsonyi csomag fedezetére honnan folytak be pénzek? 

Mező Gyula: 
Egy biztosításból volt bevételünk, valamint fácánt adtunk el. 

Mező Gyula: 
Megkérdezem, hogy van-e valakinek hozzáfűzni valója, kérdése, javaslata az elhangzottakkal 
kapcsolatban. Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, javaslom elfogadásra az előterjesztést. 
Kérem a Képviselő-testületet, hogy aki egyetért, kézfeltartással jelezze. 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 5 fő képviselő közül 5-en 
szavaztak, a Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta: 

5812024. (XII.17.) számú határozat 

Gáborján Község Önkonnányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy Gáborján község 
lakossága, 311 háztartás részére a közfoglalkoztatási program keretében megtermelt 
termékekből összesen 1.832.900.- Ft értékben, valamint az önkormányzat szociális keretének 
terhére összesen 4.921.893.- Ft értékben ajándékcsomagot állít össze, és a lakosság részére 
kiosztja. Az ajándékcsomag kiosztására az ünnepek előtt kerüljön sor. 
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Felkéri a község polgármesterét, hogy a kiosztás lebonyolításáról és a költségek biztosításáról 
intézkedni szíveskedjen. 

Határidő: 2024. december 25. 
Felelős: Mező Gyula polgármester 

2. napirendi pont Beszámoló Gáborján Község Önkormányzatának 2024. évben 
végzett munkájáról 

Mező Gyula: 
Tisztelettel köszöntöm a közmeghallgatáson megjelent lakosságot, képviselőtársaimat! 

Szeretnék néhány mondatban tájékoztatást adni az önkormányzat 2024. évben végzett 
munkájáról. 

A közmeghallgatás célja, hogy településünk lakosai és a helyben érdekelt szervezetek 
képviselői (például: egyesületek) közvetlenül intézzenek a helyi közügyek tekintetében 
kérdést, vagy tegyenek javaslatot a Képviselő-testületnek. 

A közmeghallgatás szabályait Magyarország helyi önkonnányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény és annak felhatalmazása alapján meghozott a szervezeti és működési 
szabályzatunkról szóló rendelet tartalmazza, melyet évente egy alkalommal meg kell tartani. 
A mai közmeghallgatáson képviselőtársaimmal együtt ezen kötelezettségünknek szeretnénk 
eleget tenni. 

Az önkormány~ati feladatokat a hatályos jogszabályoknak megfelelően a polgármester, a 4 
főből álló Képviselő-testület, és a Váncsodi Közös Önkormányzati Hivatal látta el. 

Az önkormányzat kötelezően ellátandó feladatai közé tartozik 

• az egészséges ivóvízellátás, 
• az óvodai nevelés, 
• egészségügyi és szociális alapellátás, 
• közvilágítás, 
• helyi közutak és a köztemető fenntartása, működtetése, 

• helyi közösségi tér biztosítása, 
• könyvtári szolgáltatás ellátása, 
• gyennek és ifjúsági feladatok, 
• nemzeti és etnikai kisebbségek jogainak érvényesítése, 
• a közös önkormányzati hivatal működtetése. 

Közoktatási feladatunk 2013. január l-től a napközi otthonos óvoda fenntartása. A szociális 
étkeztetést, és házi gondozói szolgáltatást a Bihari Önkonnányzatok Többcélú Kistérségi 
Társulásával kötött megállapodás keretében a Bihari Szociális Szolgáltató Központ látja el. A 
családsegítési, gyermekjóléti feladatokat, Váncsod Község Önkonnányzatával közös 
fenntartású családsegítő szolgálaton keresztül látjuk el. 

A háziorvosi szolgálat működtetése önkormányzati feladatellátás keretében valósul meg, 
valamint, az ifjúság egészségügyi ellátás is, amelyre a Nemzeti Egészségbiztosítási 
Alapkezelő biztosítja az anyagi forrást. 
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A védőnői szolgáltatást 2023. június 30-ig a védőnőnk egyéni vállalkozóként látta el , július 1-
től a Debreceni Klinika vette át a feladatok ellátását, de a védőnő személyében nem tö1iént 
változás. 

A munkanélküliek ellátási és foglalkoztatási gondjainak csökkentésére részt vettünk a 
közmunkaprogramokban, amelyek keretében helyi lakosoknak biztosítottunk közmunkát. A 
Start munka program keretében az • emberek mezőgazdasági, kosárfonó, szőnyegszövő 

tevékenységet folytatnak. Sajnos a seprűkötő üzem működését finanszírozási okok miatt 
határozatlan ideig szüneteltetjük. A száraztészta üzemet az idén sikerült újra indítanunk. 

Gáborján Község Önkormányzatának 2024. évi gazdálkodása az előirányzatoknak 
megfelelően, annak betartásával történt meg. A 2024. évi gazdálkodás során a kötelező 
önkormányzati feladatok ellátása takarékos gazdálkodással, és valamennyi forrás-kiegészítő 
lehetőség kihasználásával biztosított volt. Az önkormányzat kötelező feladat ellátási 
kötelezettségének eleget tettünk. Önkonnányzatunknak 2024 december 31-ig hitelállománya 
nmcs. 

Az intézményi és települési infrastrukturális fejlesztéseinkhez igyekeztünk a pályázati 
lehetőségeket kihasználni , és ebben az évben is több projektünk fejeződött be, illetve van 
folyamatban. Ezekről szeretném Önöket néhány mondatban tájékoztatni. 

2022-ben pályázatot nyertünk egy kültéri rendezvényház építéséhez a faluház udvarára, 
melynek kivitelezése az elmúlt napokban fejeződött be. 

A piac fejlesztésére beadott pályázaton bruttó 80 millió Ft-os támogatást kaptunk, a 
támogatási előlegek kifizetése majd készültségi állapotnak megfelően töténik. A beruházás a 
lassú adminisztrációs folyamatok miatt még nem kezdődött el, jelenleg a telekösszevonás 
zajlik a földhivatalnál, a parkoló kivitelezésére megkaptuk az engedélyt. 

Az Ady Endre és a Szántó Kovács János utca felújítása befejeződött . Ez az útszakasz új 
burkolatot kapott. Szintén elkészült a Fő utca Berettyó hídtól a Hajnal utcáig tartó 
szakaszának felújítása. 

A belvíz elvezetés következő ütemének megvalósítására nem tudjuk, mikor kerül sor. A 
Berettyó fele megtörtént az elvezetés, a következő ütem a Szántó Kovács János - kanális 
lenne. Ha lesz erre pályázati kiírás, akkor beadjuk az igényünket. Ezen kívül még két üte1me 
lenne szükség, hogy az egész faluban megvalósuljon a belvíz elvezetése. 

Az idei évben az egész Fő utca új burkolatot kapott a magyar állam beruházásában, a Magyar 
Közút Nonprofit Zrt. kivitelezésében, tekintettel arra, hogy a hídig állami közútnak minősül a 
Fő utca. A Berettyóújfalutól Hencidáig vezető út előreláthatólag a jövő évben felújításra 
kerül. Mivel a községhez közel található az autópálya, ezért szerettük volna, hogy a település 
fő utcája is kapjon egy új burkolatot az autópálya felhajtóig. 

A Magyar Falu Programban pályáztunk a hivatallal szemben lévő volt iskolaépület és a 
hivatal mellett lévő tésztaüzem külső falazatának rendbetételére, mely el is készült. Ezzel 
együtt a Polgármesteri Hivatal környéke, a mellette lévő épületek is rendben vannak. 

2021. évben kezdtük meg egy mini bölcsőde építését a Belügyminisztériumtól bölcsőde 
fejlesztési program keretében kapott támogatási összegből, amely 2024. május l-től kezdte 
meg a működését teljes kihasználtsággal. 

Köszönjük az Önöktől kapott bizalmat és felhatalmazást, a képviselőtársaimmal és 
munkatársaimmal együtt a következő évben is azon dolgozunk, hogy a településünk fejlődjön , 

és a lakosságnak megfelelő szintű közszolgáltatásokat tudjunk biztosítani. 
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Mező Gyula: -----
Megkérdezem, hogy van-e valakinek hozzáfűzni valója, kérdése, javaslata az elhangzottakkal 
kapcsolatban. Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, javaslom elfogadásra a beszámolót. 
Kérem a Képviselő-testületet, hogy aki egyetért, kézfeltartással jelezze. 

A megválasztott 5 fö képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 5 fö képviselő közül 5-en 
szavaztak, a Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta: 

59/2024. (XII.17.) számú határozat 

Gáborján Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Gáborján Község 
Önkonnányzatának 2024. évi munkájáról készült beszámolót és úgy döntött, hogy elfogadja 
azt. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Mező Gyula polgármester 

3. napirendi pont Különfélék 
A/ Előterjesztés a Kiskörös-Menti Önkormányzatok Internetfejlesztő Társulása 
megszüntetésére 

Mező Gyula: 
A 2023. szeptember 20-án megtartott Képviselő-testületi ülésünkön már döntöttünk a 
Kiskörös-menti Kábelnet Kft.-ben lévő üzletrészünk eladásáról. A gazdasági társaság 
értékesítésével megszűnt minden kapcsolat a Kiskörös-menti Önkormányzatok 
Intemetfejlesztő Társulása és a Kiskörös-menti Kábelnet Kft között, emiatt szükségtelen 
tovább fenntartani a társulást. Javaslom, hogy fogadjuk el a társulás megszüntetésére 
vonatkozó előterjesztést. 

Balogh Csilla: 
Az internet és kábel tv szolgáltatás tovább_ra is fog működni? 

Mező Gyula: 
Úgy tudjuk, hogy igen, csak más a tulajdonos. Voltak és vannak problémák a szolgáltatásban, 
sokan átmentek más szolgáltatóhoz. 

Micskei Tamás: 
Az épület, ahol a központ volt az kinek a tulajdona volt? 

Mező Gyula: 
Az épület a Katona Gábor tulajdona volt, Ö építette. 

Micskei Tamás: 
És a telek kié volt? 

Baranyai Endre: 
A telket az önkormányzat értékesítette Katona Gábor részére. Ö építette rá az épületet és 
működtette az egész rendszert. 
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A társulás megszüntetésével megszűnik a szolgáltatás is? 

Baranyai Endre: 
Jelenleg még működik, de nagyon gyenge a szolgáltatás minősége, sokat kínlódunk vele. 
Háromszor cseréltek már modult, de azóta telefonunk sincs. A mezőpeterdi Burzuk Sándor 
szedte a díjat és ő azt a felvilágosítást adta, hogy aki most nem fizeti be az elmaradt díjakat 
annak december 15-el megszünteti a szolgáltatást, de fizetési felszólítást sem küldtek 
senkinek. 

Jenei Attila: 
Tulajdonos váltás volt, azt nem tudjuk, hogy közöttük milyen egyezség jött létre, a 
kintlévőségekkel együtt vette-e meg a céget az új tulajdonos. 

Micskei Tamás: 
Sokan sérelmezték azt, hogy eddig több hónapon keresztül nem kérték a díjat és most 
egyszerre kell befizetni. 

Balogh Csilla: 
Azért vannak itt kisnyugdíjasok, akiknek így karácsony előtt nehézséget okoz több havi díjat 
egyszerre kifizetni. 

Szilágyi Hajnalka: 
De több hónapig nem kellett fizetni , ingyen használtuk a rendszert. Most három havi díjat 
kértek. 

Mező Gyula: 
Megkérdezem, hogy van-e valakinek hozzáfűzni valója, kérdése, javaslata az elhangzottakkal 
kapcsolatban. Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, javaslom elfogadásra az előterjesztést. 
Kérem a Képviselő-testületet, hogy aki egyetért, kézfeltartással jelezze. 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 5 fő képviselő közül 5-en 
szavaztak, a Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta: 

60/2024. (Xll.17.) számú határozat 

Gáborján Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Kiskörös-Menti 
Önkormányzatok Intemetfejlesztő Társulása megszüntetéséről szóló előterjesztést és úgy 
döntött, hogy hozzájárul a társulás megszüntetéséhez. 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről tájékoztassa a Társulási 
Tanácsot. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Mező Gyula polgármester 

3. napirendi pont Különfélék 
B/ Micskei Tamás önkormányzati képviselő beadványa 
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Mező Gyula: 
Micskei Tamás önkormányzati képviselő a tegnapi napon egy öt pontból álló beadványt 
küldött a Képviselő-testület részére. Megkérdezem, hogy a beadvány kérdéseire a választ a 
következő Képviselő-testületi ülésen, vagy 30 napon belül írásban szeretné megkapni? 

Micskei Tamás: 
Nekem megfelel az is, ha a következő Képviselő-testületi ülésen kapok választ, de van benne 
olyan pont is, amit már az előző gyűlésen kértem. 

Mező Gyula: 
Arra még nem telt le a 30 nap, de ha kéred a holnapi napon megválaszolásra kerül. 

Balogh Csilla: 
Az SZMSZ azt tartalmazza, hogy ha gáborjáni lakos kér információt, arra 30 nap van, az 
ötödik oldal 1.b. pontjában pedig 15 nap van írásban való reagálásra. Akkor 30 vagy 15 napon 
belül kell megválaszolni a beadványt? 

Jenei Attila: 
Az önkormányzati törvény is 30 napot ír elő , az SZMSZ ettől szigorúbb szabályozást 1s 
megállapíthat. Ha abban 15 nap van, akkor azt kell figyelembe venni. 

Mező Gyula: 
Akkor amennyiben kéri Micskei Tamás képviselő , holnap megkapja a választ. Én a 30 napos 
határidőt tudtam. 

Mező Gyula: 
Megkérdezem, hogy van-e valakinek hozzáfűzni valója, kérdése, javaslata az elhangzottakkal 
kapcsolatban. Amennyiben egyetértenek azzal, hogy Micskei Tamás önkormányzati képviselő 
beadványának megválaszolására a soron következő Képviselő-testületi ülésen kerüljön sor, az 
kézfeltartással jelezze. 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 5 fő képviselő közül 5-en 
szavaztak, a Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta: 

61/2024. (XII.17.) számú határozat 

Gáborján Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Micskei Tamás 
önkormányzati képviselő beadványát és úgy határozott, hogy a beadvány pontjainak 
megválaszolására a soron következő Képviselő-testületi ülésen kerüljön sor. 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a beadványban kért adatok előkészítéséről 
gondoskodjon. 

Határidő: folyamatos 
Felelős: Mező Gyula polgármester 

Balogh Csilla: 
Az SZMSZ tartalmazza, hogy az Ügyrendi Bizottság három főből áll. Ki az a három fő , aki az 
Ügyrendi Bizottságban van? 
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Mező Gyula: 
Nincs ilyen bizottságunk, a létszámunk.ra tekintettel nem kötelező. Mindent itt együtt 
beszélünk meg a Képviselő-testülettel. 

Micskei Tamás: 
A vagyonnyilatkozatokat ennek a bizottságnak kellene beszedni, 1111 ennek ellenére csak 
leadjuk a hivatalban. 

Jenei Attila: 
Eddig is benne volt az Ügyrendi Bizottság az SZMSZ-ben, de a gyakorlatban nem működött 
soha. A polgánnester 'és az alpolgánnester nem lehet tagja a bizottságnak, azon kívül meg 
pont annyi képviselő van, ahány tag meg van határozva, tehát nem volt gyakorlati értelme, 
hogy bizottságot működtessen a Képviselő-testület. 

Baranyai Endre: 
Ez akkor volt lényeges, amikor még nyolc képviselő volt. 

Micskei Tamás: 
Jelenleg ki az, aki az SZMSZ-ben módosítást eszközölhet? 

Jenei Attila: 
A Képviselő-testület. 

Mező Gyula: 
Balogh Csilla Képviselő Asszonyhoz lenne kérdésem. Létrehozta a Gáborján Lakossági 
Fórum facebook oldalt. Milyen jogon használta fel ott Gáborján község címerét? 

Micskei Tamás: 
Az SZMSZ-ben felhatalmazást kapott rá. Abban olvastam. 

Mező Gyula: 
Én nem hatalmaztam fel , kérelmet sem adott be ez ügyben. 

Balogh Csilla: 
Jelenleg nem találom ezt a részt az SZMSZ-ben, de ha ez problémát okoz, akkor le fogom 
venni a címert. 

Micskei Tamás: 
Ha nincs Ügyrendi Bizottság, akkor a vagyonnyilatkozatokat ki ellenőrízheti? 

Jenei Attila: 
A képviselői vagyonnyilatkozatok nyilvánosak, tehát csak abban az esetben kell vizsgálni , ha 
valaki kezdeményezi és a Képviselő-testület elrendeli a vagyonosodási eljárás lefolytatását. 

Mező Gyula: 
Javaslom, hogy akkor a címert vegye le a képviselő asszony, már csak azért is, mert rengeteg 
helyesírási hibával tölt fel oda kommenteket. Az elmúlt testületi ülés előtt kissé megalázó 
elektronikus levelet küldött a meghívót kiküldő ügyintézőnek. Ezt egy kicsit finomabban is 
meg lehetett volna fogalmazni , mivel minden anyag ki lett küldve e-mailen. 
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Balogh Csilla: 
Nem kaptam meg az e-mailt, Micskei Tamás képviselő szólt, hogy lesz Képviselő-testületi 
ülés. Utána derült ki, hogy a spam mappába került bele, ezért nem láttam. Megbeszéltem 
Jegyző Úrral, hogy ezután papír alapon küldik meg nekem a testületi meghívót és anyagot. 

Micskei Tamás: 
Nekem is a spam mappába került bele az anyag. Ugyanígy a HÉSZ is. A 
szocialis@gaborjan.hu e-mail címmel lehet valami probléma, mert az arról küldött anyag 
bekerül a spam mappába. 

Mező Gyula: 
Ezen kívül Balogh Csilla Képviselő-asszony 12 pontból álló beadványt hozott be személyesen 
a hivatalba, melynek megválaszolási határidejét 5 napban határozta meg. Bánnilyen 
ellenőrzés esetén 30 nap szokott lenni a határidő. 

Balogh Csilla: 
Én kértem, hogy amit lehet 5 munkanapon belül küldjenek meg számomra, mert van, ami 
csak két gombnyomásba kerül. Ha itt ülök, mint képviselő , nem tudok érdemben döntést 
hozni, ha nem vagyok tisztában dolgokkal, nem látok bele. Én nem azért ülök itt, hogy 
bólogassak. 

Szilágyi Hainalka: 
Akkor véleményed szerint más bólogat? 

Balogh Csilla: 
Én nem ezt mondtam, ne forgasd ki a szavaimat. 

Mező Gyula: 
Balogh Csilla Képviselő asszony az általa létrehozott lakossági fórumra is tett ki közleményt a 
falu lakossága részére. Tájékoztatást adott a tűzifáról. Baranyai Endre alpolgármester neve 
mellé odaírta, hogy „három szavazattal". Miért érzi fontosnak ezt kihangsúlyozni, hogy 
„három szavazattal"? Véleményem szerint lekicsinyíti azzal az Alpolgármester Urat, hogy 
odaírta a három szavazatot. 

Micskei Tamás: 
Azért, mert semmi mncs nyilvánosságra hozva, nincsenek felrakva a honlapra a 
jegyzőkönyvek sem. 

Balogh Csilla: 
Azért, mert a település nem tud semmit, nem gondolom, hogy azzal bánnilyen jogsértést 
követtem volna el, hogy kiírtam, hogy Baranyai Endre három szavazattal lett alpolgármester. 

Mező Gyula: 
Balogh Csilla Képviselő asszony egy újabb lakossági fórumra kitett kommentjében 
tájékoztatta a lakosságot arról, hogy azt híresztelik a faluban, hogy Micskei Tamás és Ö 
miatta nem lesz karácsonyi pénzosztás, mert leszavazták, valamint 10 millió forint 
folyószámlahitelt szavaztak meg, amiből a karácsonyi csomagba tett burgonya és hagyma 
megvételre kerül. A karácsonyi pénzről nem is beszéltünk, az eleve ki volt zárva. 
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Micskei Tamás: 
Az előző ülésen arról volt szó, hogy nem tudjuk mi lesz, lesz, nem lesz csomag, nincs rá 
keret. A csomagról beszéltünk csak, a Képviselő asszony is ezt írta le. 

Balogh Csilla: 
Ez egy lakossági híresztelés volt. Mivel ez egy lakossági fórum, azért írtam ki, hogy engem 
olyannal ne vádoljanak, amit nem tettem. 

Mező Gyula: 
Nem is vettünk fel hitelt. 

Micskei Tamás: 
Az elmúlt testületi ülésen megszavaztuk a 10 millió forintos folyószámlahitelt. 

Mező Gyula: 
Ez a jövő évre vonatkozó hitel. Év végére ilyen hitelt nem is lehet igénybe venni, mert az 
önkormányzatnak év végére tartozása nem lehet. 

Micskei Tamás: 
Az tartozás, ha nincs hozzányúlva a kerethez? 

Jenei Attila: 
Hitelkeret sem lehet év végén. Eleve éven belüli lejárattal köt a bank szerződést, tehát január 
l-től december 31-ig. Ha éven átnyúló hitelkeret lenne, akkor azt a Kormányhivatallal kellene 
engedélyeztetni. Az éven belüli folyószámla hitelkeretet minden évben újítani kell. 

Micskei Tamás: 
Akkor azt szavaztuk meg, hogy január l-től december 31-ig legyen egy hitelkeret? 

Balogh Csilla: 
Nem tudom, hogy elhangzott-e az elmúlt ülésen, hogy ez a 2025-ös évre vonatkozik, én erre 
nem emlékszem. 

Jenei Attila: 
A kiküldött testületi anyag tartalmazta az előterjesztést és a határozati javaslatot is. 

Mező Gyula: 
Megkérem a Képviselő asszonyt, hogy a téves információt javítsa ki a lakossági fórum 
oldalán. 

Micskei Tamás: 
Megkérdezném, hogy a csomagba került krumpli , hagyma honnan és mennyiért lett 
vásárolva? 

Mező Gyula: 
A beadványra küldött válaszba bele fogjuk foglalni. 

Balogh Csilla: 
Szeretném megkérdezni, hogy miért baj az, ha mi ezeket megkérdezzük? 

.. .. ----
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Az nem baj, ha megkérdezik, az a baj, ahogy kérdezik. Bármilyen kérdéssel ha nincs tisztában 
a Képviselő asszony, ha megkeres bennünket a hivatalban, válaszolunk bármire, nem kell 
mindent kiírni az internetre, ahogyan a közmeghallgatást is, egy településnek sem láttam 
kiírva a facebookra. 

Micskei Tamás: 
Abban én közreműködtem, mert nem lett közzétéve a közmeghallgatás. 

Mező Gyula: 
A gáborjáni honlapra is fel lett téve, valamint a hirdetőtáblákra is ki lett függesztve. 

Micskei Tamás: 
Én nem láttam. A Gáborjáni Közösségi Szintén-e, vagy ilyen oldalakra is ki lehetne rakni. 

Mező Gyula: 
A facebook nem an-a való, hogy az önkonnányzat dolgait ott tegyük közzé, ott vitassuk meg. 
Van Gáborjánnak hivatalos honlapja, azt kell használni. 

Micskei Tamás: 
A honlapra a jegyzőkönyvek sem kerülnek feltöltésre. Ha jól emlékszem 2019-es az utolsó, 
ami fel van töltve. 

Jenei Attila: 
Utána nézünk és pótoljuk az elmaradást. 

Mező Gyula: 
Balogh Csilla Képviselő asszony az egyik helyi lakosnak adott válaszában azt írta, hogy eddig 
bábuk ültek a Képviselő-testületben, Ö nem lesz az. Megmagyarázná a Képviselő asszony 
hogy értette ezt a bábus dolgot? 

Balogh Csilla: 
Nem vagyok köteles megmagyarázni. Én Gáborján azon lakosait képviselem, akik rám 
szavaztak. 

Micskei Tamás: 
Mindenki gondolja úgy, ahogy akarja. 

Mező Gyula: 
Azokat az embereket nevezi bábunak a Képviselő asszony, akik itt ültek eddig az előző 
ciklusban. Az Alpolgármester Úr is egy bábu, úgy gondolja a Képviselő asszony? 32 éve 
alpolgármester. A cipőjére ragadt sárral nem ér fel a Képviselő asszony. 

Micskei Tamás: 
Ez sértés. Ez komoly szintkülönbséget mutat. 

Mező Gyula: 
Annyi is a különbség. Akkor arra kérem a Képviselő asszonyt, magyarázza meg, kiket gondol 
bábunak. 
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Baloghesilla: 
Azokat, akik nem szálltak Polgánnester Úrral szembe, és mindenre azt mondták, hogy így jó 
lesz. Nem biztos, hogy minden úgy jó, ahogy Polgám1ester Úr gondolja. 

Mező Gyula: 
Akkor a jelenlegi Képviselő-testület, vagy ad eddigi Képviselő-testület tagjaira gondolt? 

Balogh Csilla: 
Az előző Képviselő-testület tagjaira gondoltam. 

Mező Gyula: 
Az előző Képviselő-testületben itt volt Micskei Tamás és Baranyai Endre is. Akkor Ök is 
bábuk voltak? 

Micskei Tamás: 
Miből gondolja Polgármester Úr, hogy rám is gondolt? 

Mező Gyula: 
Mert azt mondta, hogy az előző Képviselő-testület tagjai . 

Balogh Csilla: 
Arra gondolok, akire én akarok, nem vagyok köteles erre válaszolni. 

Mező Gyula: 
Ez a kijelentés sértés a képviselőkre nézve. Megkérdezem Alpolgármester Urat, m1 a 
véleménye erről? 

Baranyai Endre: 
Én nagyon régóta vagyok már Képviselő-testületi tag. Mivel nem lett név szerint 
megnevezve, hogy ki a bábu, az előző Képviselő-testület minden tagjára értendő, 

véleményem szerint. Négy képviselő, közte Tamás is ugyanúgy belefoglaltatik szerintem. Aki 
elolvassa, az nem tudhatja, mire gondol a Képviselő asszony. A kommenteket olyan 1s 
olvassa, aki nem a Képviselő asszony oldalán van, hanem a másikon, esetleg a kettő között. 

Balogh Csilla: 
Az a baj, hogy széthúzás van a településen, két részre oszlik. Régen nem így volt. 

Mező Gyula: 
Ezt a széthúzást a Képviselő asszony kreálja. Az általa megalkotott facebook oldalt is arra 
használja, hogy magát fényezze, kedvező színben állítsa be. Ráadásul rengeteg helyesírási 
hibát vét. 

Szilágyi Hajnalka: 
Valóban rengeteg a helyesírási hiba a posztokban, erre oda kellene figyelni. 

Mező Gyula: 
Amióta a Képviselő asszony létrehozta a lakossági fórum oldalát, az önkormányzatról még 
egy pozitív dolgot nem tett fel, csak a kritikákat. 
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Balogh Csilla: 
Ez valótlan. A karácsonyi csomagot is feltettem, Tiszteletes Úrnak a 30 éves pályafutását is 
feltettem. 

Mező Gyula: 
A Tiszteletes Úr nem az önkormányzathoz tartozik. Az önkormányzatról csak a rosszat 
kommentálja. 

Baranyai Endre: 
Az a véleményem, hogy nem hiszem, hogy ezt az ellenségeskedést és viszály szítást én 
kezdeményeztem volna bármikor is. Azt szeretném kémi a Képviselő asszonytól, hogy a 
tényeket írja le egyértelműen. Ha valamivel nincs tisztában, fel kell jönni a hivatalba és meg 
kell kérdezni. Szeretnék megkérni mindenkit, hogy ne ellenségeskedjünk, mindannyian 
gáborjániak vagyunk, Gáborjánért közösen kell tennünk. Ha fontos dolgokban nem értünk 
egyet az nagy probléma lesz, mert emiatt a lakosság, illetve a település csorbul. Micskei 
Tamás képviselővel az előző ciklusban is együtt dolgoztunk, haladt a falu előre, 

megvalósultak a pályázatok. Én ebben a ciklusban is ugyanezt szeretném. Legyenek viták, 
csak ne ellenségeskedjünk egymással. Azt kérném mindenkitől, hogy józan, higgadt fejjel 
gondoljuk át, mielőtt mondunk valamit, illetve a facebook oldalra az igazság, a valós adatok 
kerüljenek. 

Mező Gyula: 
Az ellenségeskedés főleg Balogh Csilla Képviselő asszony részéről tapasztalható. Öt évvel 
ezelőtt egy nagyon csúnya választási kampánya volt ellenem, de most a törvény minden erejét 
felhasználom, ha ellenségeskedést tapasztalok. Azzal nincs semmi baj, ha megkeres a 
hivatalban és megkérdezi, mennyiért vettük a hagymát vagy a krumplit. Szívesen 
tájékoztatom, hogy 200.- Ft-ért vettük, vagy bármiről szívesen tájékoztatom, ha kéri. Nincs 
takargatni valónk. A falu lakossága felé kitett kommentek azt sugallják, hogy itt visszaélések 
vannak, ami nem igaz. Az elmúlt 10 évben, amióta polgármester vagyok több mint két 
milliárd forint került be a településre, szépen fejlődik a falu. Aki ezt nem látja, az nem akarja 
látni. Ezért nagyon sokat dolgoztunk és dolgozunk a kollegákkal. Megkérném a képviselőket, 
ha bejönnek a hivatalba, akkor ne utasítsák a kollegákat, hanem kérjék meg őket, hogy 
bocsássák rendelkezésre a kért adatokat. Ne úgy, ahogy a Képviselő asszony, aki az egyik 
kezével kért, a másikkal pedig szúrt. Gyermekvédelmi kedvezmény megállapítását kérte, mert 
a fia felvételijéhez plusz pontra volt szükség. Nagyon szívesen segítettünk. Örülünk neki, 
hogy sikerült a felvételi, gratulálunk neki, csak akkor a Képviselő asszony se ellenségesen 
álljon a dolgokhoz, hiszen azon dolgozunk, hogy mindenki számára élhetőbb legyen a 
település. A környék települései között Gáborján az élen van a fejlődésben. 

Micskei Tamás: 
Közbeszerzés szinten biztos. 

Mező Gyula: 
Ezt hogy kell érteni? 

Micskei Tamás: 
Arra, hogy vannak olyan közbeszerzések, amire véleményem szerint nem volt szükség. 

Mező Gyula: 
Felesleges közbeszerzés biztos nincs, mert az számunkra nem öröm. Ahol közbeszerzés van 
azt a törvény írja elő. Én nem látom értelmét a két képviselő általi kötekedésnek és nem 
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fogom megengedni, hogy hátráltassák a munkát és csúnya dolognaK tartom a Képviselő 
asszony viselkedését. 

Balogh Csilla: 
Én Jegyző Urat hívtam fel a gyermekvédelmi támogatás igénylésével kapcsolatban. 
Elmondtam, hogy az egyetemi felvételihez plusz pontok miatt szeretnénk megigényelni a 
gyermekvédelmi támogatást, ezt más önkormányzatnál dolgozó ismerősöktől hallottuk. Mivel 
a fiam nagykorú, ezért nem én, hanem 6 saját jogán igényelte meg, de hála istennek nem volt 
rá szükség, mert így is felvételt nyert. A másik dolog, hogy én soha nem fenyegetőztem. A 
településen lakók hívnak telefonon és elmondják a problémájukat. Ha problémája van 
Polgármester Úrnak velem, üljünk le és beszéljük meg. 

Micskei Tamás: 
A bábukkal kapcsolatban el szeretném mondani, hogy a választás idején beszélgettünk 
Szilágyi Hajnalka Képviselővel és mondta, hogy nem szeretne ajánlást aláírni, mert Ö függ az 
önkonnányzattól, mivel óvodai dolgozó. A bábukat úgy is lehet érteni, hogy van egy belső 
nyomás rajtuk, ami esetleg támadófelület lehet. 

Szilágyi Hainalka: 
Nekem erről az a véleményem, hogy ahonnan az ember kapja a kenyerét, az ellen nem fordul. 

Mező Gyula: 
Nincs azzal semmi baj, ha valaki nem ért egyet velem, meg kell beszélni. Nem feltétlenül 
mindig nekem van igazam. 

Micskei Tamás: 
Nem feltétlenül kell mindig teljes egyetértésnek lenni. De én egyetlen pályázat beadásakor 
sem szavaztam arra, hogy ne adjuk be. A másik része viszont az, hogy szeretnénk belelátni 
abba, amire igent mondunk. 

Mező Gyula: 
Azt nem tudom, hogy Micskei Tamás képviselőt mennyire érdekli az önkormányzat, de az 
elmúlt választási ciklusban, öt év alatt egyetlen rendezvényen sem vett részt. 

Micskei Tamás: 
Ezt nagyon sokat hallottam már, de ezek mind hátsó támadások. 

Mező Gyula: 
A másik dolog, hogy vagy kosárfonónk, szövőnk, tésztaüzemünk, szerintem nem is tudja a 
képviselő, hogy hol működnek ezek az üzemek. 

Micskei Tamás: 
Minden héten máshol vannak, abban az épületben, amelyikre éppen pályázatot lehet beadni. 
Az Ifjúsági Klub hol van? Az eszközök hol vannak? 

Mező Gyula: 
A szemben lévő udvaron van. Az eszközök benne vannak, minden le van ellenőrizve. Én 
kérem a két képviselőt, hogy ha lesz egy kis idejük nézzenek szét az üzemekben, hát ha 
változik a véleményük. 
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- Halogh Csilla: 
Ha szétnéznénk az üzemekben, utána a közmunkások részéről ellenszenv áramolna 
irányunkban. 

Mező Gyula: 
Ezt az ellenszenvet valószínűleg maguk a képviselők vívták ki. Én csak azt javaslom, hogy 
amennyiben igény van rá üljünk le és beszéljük meg a problémákat. 

3. napirendi pont Különfélék 
C/ Tájékoztatás háziorvosi körzetek kialakításáról 

Mező Gyula: 
A következő napirendi pont ismertetésére felkérem Jegyző Urat! 

Jenei Attila: 
Az elmúlt ülésen hozott a testület határozatot az orvosi alapellátási körzetnek a további 
fenntartásával kapcsolatban, mely szerint tiltakozunk az Országos Kórházi Főigazgatóságnak 
a tervezete ellen, mely Szentpéterszeggel vonná össze az alapellátási körzetet. Erre hamar 
megérkezett a válasz, amelyben még egyszer leírják, hogy az egyet nem értés nem 
akadályozza meg a körzet kialakítását, de van egy olyan lehetőség, és tud olyan javaslatot 
tenni az önkormányzat az alapellátási körzetre vonatkozóan, ami a jogszabályoknak 
megfelelő , elsősorban azt figyelembe véve, hogy 1200 fő lakosnak kell lenni egy vegyes 
praxisban, akkor azt megfontolják. Polgánnester urakkal egyeztettünk ez ügyben. Jelenleg 
Váncsod és Gáborján is abban a helyzetben van, hogy helyettesítéssel van megoldva mind a 
két helyen az orvosi ellátás, tehát el kell gondolkodni rajta, hogy ha a két település létrehozna 
egy közös alapellátási körzetet, akkor úgy talán megmaradhatna. Úgy gondolom, hogy mind a 
két településnek praktikusabb lenne, mint akár Szentpéterszeghez vagy Biharkereszteshez 
tartozni. Közel van egymáshoz a két település, elég jók a tárgyi feltételek. 

Balogh Csilla: 
Akkor megmaradna az önálló rendelés Gáborjánban és Váncsodon is, vagy át kellene járni? 

Mező Gyula: 
A rendelés így maradna, csak figyelembe kell venni, hogy a jelenleg nálunk rendelő doktornő 
Püspökladányban lesz háziorvos. Én javaslatot tettem neki az itt maradással kapcsolatban, de 
nem igazán mutatott érdeklődést, valószínűleg amiatt, hogy a Püspökladányi körzet sokkal 
nagyobb. Gáborjánt egyelőre ellátja, de ha találnánk egy olyan orvost, aki Váncsodon 
rendelne, akkor természetesen csatlakoznánk hozzá. 

Jenei Attila: 
Míg egy korábbi rendelet szerint, ami az alapellátási körzetek megállapításáról szól, az 
önkormányzat állapította meg az egészségügyi alapellátás körzethatárát, ezért volt úgy, hogy 
Gáborján település egy körzet, és el lehetett látni helyettesítéssel. Azonban a mostani BM 
rendelet szerint, ami felhatalmazta az OKFÖ-t arra, hogy 2027. december 31-ig teljesen 
átszabja az alapellátási körzeteket. Tehát, ha mi nem lépünk akkor az OKFÖ fogja 
meghatározni, hogy ki hova tartozik. Ezek a körzetek ebben a fonnában nem fognak 
megmaradni , mert Gáborjánban 890 lakos, Váncsodon 1170 lakos van, tehát egyik település 
sem felel meg az alapvető feltételnek, hogy legalább 1200 lakos legyen a vegyes praxishoz, 
tehát mindenképpen lépéskényszerben vagyunk. 
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Balogh Csilla: 
De akkor remélhetőleg nem fog olyan bekövetkezni, hogy hetekig nem lesz orvosunk. 

Jenei Attila: 
Ez egy folyamat, ha mégis Szentpéterszeggel kerül Gáborján egy körzetbe, akkor az ottani 
orvos fogja ellátni a mi betegeinket is, de hogy az orvos utazik, vagy a beteg, és annak a 
költségét ki fogja finanszírozni, azt nem lehet tudni, valószínű, hogy azt is az 
önkormányzatoknak kell átvállalni. 

Mező Gyula: 
Egyelőre orvosunk van és lesz is, a továbbiakat pedig majd meglátjuk. 

Micskei Tamás: 
Váncsodnak is van orvosa? 

Jenei Attila: 
Igen, ott is helyettesítéssel van megoldva. Ott csak az a probléma, hogy a Főorvos Úr 77 éves 
és korlátozott az az időintervallum, ameddig még el tudja látni a praxist. De ezen kívül még 
minisztériumi tanácsadó, megyei szakfelügyelő főorvos és még a derecskei pszichiátriai 
otthonban is van feladata. 

Mező Gyula: 
Ebben nem kell most döntést hoznunk, csak tájékoztatásként terjesztettük a testületet elé. 

3. napirendi pont Különfélék 
D/ Előterjesztés a polgármester illetményének és költségtérítésének 
megállapításáról 

Mező Gyula: 
A következő napirendi pont ismertetésére szintén Jegyző Urat kérem meg. 

Jenei Attila: 
Az országgyűlés módosította az önkormányzati törvényt. A 71. § (4) bekezdését, ami a 
polgánnesterek illetményéről szól. A polgármesterek illetménye korábban úgy volt 
meghatározva, hogy a kerületi polgármester, illetve a vármegyei elnök illetményének 
százalékában volt megállapítva. A módosítással úgy lett meghatározva az illetmény, hogy az 
előző évi nemzetgazdasági átlag bruttó bér szorzatában kell megállapítani, valamint a 
településmérethez meg van határozva a szorzószám. Mivel 501 és 1500 fő közötti lakossal 
rendelkező település vagyunk, ennek az alapösszegnek az 1, 7 S-szerese a polgármester 
illetménye, Gáborján esetében 1.030.900.- Ft, a költségtérítés az illetmény 15 %-a, 154.635.
Ft. 

Micskei Tamás: 
Ezt el is fogadja Polgánnester Úr? 

Mező Gyula: 
Ezt törvény írja elő, nem választható. 

Jenei Attila: 
A központi költségvetés forrást biztosít a polgánnesterek illetményére, tehát nem saját 
pénzből kell kifizetni . 
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Mező Gyula: 
Megkérdezem, hogy van-e valakinek hozzáfűzni valója, kérdése, javaslata az elhangzottakkal 
kapcsolatban. Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, javaslom elfogadásra az előterjesztést. 
Kérem a Képviselő-testületet, hogy aki egyetért, kézfeltartással jelezze. 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 5 fő képviselő közül 5-en 
szavaztak, a Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta: 

62/2024. (XII.17.) számú határozat 

Gáborján Község Önkormányzata Képviselő-testülete a polgármester illetményét -
figyelembevéve a Magyarország helyi önkorn1ányzatairól szóló 2011. ev1 
CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv.) 146/M. §-ban foglaltakat - 2024. október l-től 
az Mötv. 71. § (4) bekezdés b) pontja alapján bruttó 1.030.900.- Ft-ban, költségtérítését 
ugyanezen időponttól az Mötv. 71. § (6) bekezdése alapján bruttó 154.635.- Ft-ban állapítja 
meg. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Jenei Attila jegyző 

Mező Gyula: 
Javaslom, hogy térjünk át az ülés közmeghallgatás részére. Kérem a jelen lévő lakosságot, 
tegyék fel kérdéseiket, illetve észrevételeiket. 

Kovács Erzsébet: 
Én Balogh Csilla Képviselő asszonytól szeretném megkérdezni, hogy az általa létrehozott 
lakossági fórum elnevezésű facebook oldalnak miért tagjai nem helybeli lakosok és miért nem 
vesz be a csoportba minden gáborjáni lakost? Én három alkalommal jelentkeztem és el lettem 
utasítva, hogy miért, azt nem tudom. Én Önhöz soha egy rossz szót nem szóltam. 

Balogh Csilla: 
Nincs a csoportban olyan személy, aki nem gáborjáni lakos. Elnézést kérek, ha nem lett 
elfogadva a jelentkezés, nem láttam. Kérem, hogy újra jelentkezzen és el fogom fogadni a 
jelentkezését. 

Kovács Erzsébet: 
Azt hallom és tapasztalom, hogy Balogh Csilla Képviselő asszony folyamatosan támadja a 
falut, valamint a polgármestert és a képviselő-testület egyes tagjait, az alpolgármestert. Meg 
szeretném kérdezni, hogy ezt miért teszi? Valamint meg szeretném kérdezni, hogy miért nem 
vesz részt a falu rendezvényein? Igaz, hogy a legutóbbin, a koszorúzáson ott volt, de a többi 
rendezvényen nem. Miért nem tiszteli meg a falut a jelenlétével? 

Balogh Csilla: 
Még most lettem képviselő, azóta minden egyes rendezvényen részt vettem. Falunapokra és 
rendezvényekre nem járok mivel olyan a munkám, hogy nem helyben dolgozom és sokszor 
nem napi nyolc órát, hanem tizenhatot. Mellette úgy veszek részt a falu életében, hogy 
templomba járok, adományozok és mindenhol segítek, ahol tudok, például a templomban, ami 
szintén Gáborjánhoz tartozik. Sokan nem járnak a templomba, ahol Tiszteletes Úr ki szokta 
hirdetni az adományozást. Minden évben adományozok. A fellépő gyerekeknek 
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adományoztam mikulás- csomagra. A szeretetszolgálathoz száraz élelmiszercsomagot 
juttattam el. A gáborjáni lakossági fórumnak már sok tagja van, ide fel lehet rakni akár eladó 
ingatlant, vagy bármi mást, az a cél, hogy a falu egységes legyen, mert itt nagy a széthúzás. 
Ez a széthúzás nem most kezdődött, évek óta érzékelhető. 

Kovács Erzsébet: 
Miért nem tekint vissza az elmúlt tíz évre, hogy mennyit fejlődött azóta a falu. Az üzemekben 
a közmunkaprogram keretében is egyre többen dolgozunk. 

Micskei Tamás: 
Én úgy látom, hogy lefele épül. 

Kovács Erzsébet: 
A seprű üzem kivételével a többi üzem működik. 

Balogh Csilla: 
140 fővel indult a közfoglalkoztatás, most jóval kevesebb a létszám. 

Kovács Erzsébet: 
Aki lemorzsolódott az vagy önként elment, vagy alkoholproblémák miatt el lett küldve, volt, 
aki munkahelyet talált. 

Sándorné Bunyik Andrea: 
Az a lényege a közmunkaprogramnak, hogy aki nem tud elhelyezkedni munkát adjon neki. Az 
lenne a jó, ha erre nem lenne szükség. 

Balogh Csilla: 
Nem értem a kérdést, én bántottam bárkit, aki közmunkaprogramban dolgozik? 

Kovács Erzsébet: 
Csak nem értem ezt a sok negatívumot az Ön részéről. Más képviselőtől nem érkezik ennyi 
negatív reakció, csak Öntől. Akár Polgármester Úrhoz, Alpolgármester Úrhoz, Jegyző Úrhoz 
akár a képviselőkhöz bizalommal fordulhatunk bármilyen kérdésben, csak Önhöz nem. 

Balogh Csilla: 
Ez nem fedi a valóságot, mert volt, hogy Ön fordult hozzám segítségért. Megkérdezném, hogy 
mi volt abban negatívum, amikor többen megkerestek bennünket a szociális tűzifával 

kapcsolatban és jelezték, hogy kevesebbet kaptak, mint amennyi a papíron szerepelt? Mi 
megkérdeztük Polgármester Urat erről és a válaszról tájékoztattam a lakosságot. Mi ebben a 
sértő? Ideje lenne véget vetni ennek az ellenségeskedésnek. 

Mezőné Nagy Gabriella: 
A lakossági fórum létrehozása nagyon jó kezdeményezés lett volna, én ezért léptem be, de 
amilyen hangnemben szólnak a posztok, az csak kettészakítja a falut. 

Balogh Csilla: 
Nem most kezdődött a széthúzás a faluban, hiába mondja bárki, hogy október óta, amióta én 
képviselő lettem, azóta kezdődött. 

Mezőné Nagy Gabriella: 
Az mit jelent, hogy a képviselők bábuk? Nem értem. 
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Balogh Csilla: 
Akinek nem inge, ne vegye magára. 

Sándorné Bunyik Andrea: 

'lf 

Kire értetted azt, hogy bábu? Négyen voltunk az előző testületben, akkor mindannyian bábuk 
voltunk? 

Micskei Tamás: 
Eddig én voltam a fekete bárány. 

Gyöngyösi Gyuláné: 
Senki szemében nem volt fekete bárány. Addig, amíg Balogh Csilla képviselő ide nem jött, 
nem volt semmi baj. A kisebbségi önkonnányzat elnöke jelenleg is Budapesten van 
adományokért, Micskei Tamás képviselő is segített, adományozott már, Balogh Csilla 
Képviselő asszony miért nem tette? Mikulás csomagot hordtunk a gyerekeknek. A 
polgánnester csomagot osztott a lakosságnak. 

Balogh Csilla: 
A csomagot az önkormányzat osztotta. Én 1s adományoztam a templom kerítésre. De itt 
melyik képviselő adományozott? 

Gyöngyösi Gyuláné: 
Mindegyik adományozott cipősdoboz ajándékot. Micskei Tamás képviselő 1s mindig 
adományoz. 

Balogh Csilla: 
Én is adományoztam, csak én a templomban. 

Micskei Tamás: 
Amikor engem megkerestek, segítettem. Ha sms-ben vagy személyesen megkeresnek engem, 
vagy bánnelyik képviselőt és az anyagi helyzete engedi, akkor segít. A facebook-on nem 
vagyok elérhető. 

Gyöngyösi Gyuláné: 
Micskei Tamás képviselőre számítunk, de Balogh Csillára nem, mert bántja, lenézi a romákat. 

Micskei Tamás: 
De ha nem számítanak Csillára, akkor miért kérik számon rajta, hogy nem ad? 

Balogh Csilla: 
Nagyon sok roma családot segítettem élelmiszerrel, ruhával, ha hivatalos nyomtatványt kellett 
kitölteni abban is segítettem, aki jött hozzám dolgozni azt leültettem az asztalomhoz enni, 
önéletrajzot írtam, akinek kellett és azok mind munkahelyen dolgoznak. 

Mező Gyula: 
Nagyon bízom benne, hogy a testület össze fog kovácsolódni és pozitívan fog működni, 

hiszen mindenkinek érdeke, hogy Gáborján fejlődjön. Megkérdezem, hogy van-e valakinek 
még hozzászólása? 
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Több hozzászólás nem volt, ezé11 Mező Gyula polgármester megköszöni 1rundenkmek a 
megjelenést és az ülést 16,08 perckor bezá11a. 

K.m.f. 
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